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Vernieuwing 
 

n de eerste nieuwsbrief van 

dit jaar was de titel van 

mijn bijdrage ‘doorgaan’. 

Doorgaan omdat wij gezien het 

verkiezingsresultaat deelna-

men aan de coalitieonderhan-

delingen. Inmiddels zijn wij al 

een paar maanden verder en 

wij nemen ook deel aan de 

coalitie. Zodat het CDA weer in 

het college van B en W is ver-

tegenwoordigd met een wet-

houder. Waarom dan vernieu-

wing als kop boven dit artikel?  

 
et CDA heeft een fractie met 
veel nieuwe gezichten. Naast 

Rob Duijker en Eveline Tijmstra, 
nu fractievoorzitter, hebben een 
aantal nieuwe fractieleden hun 
intrede gedaan. Nieuw in de fractie  
zijn raadslid 
Pascal Ver-
kroost en de 
commissiele-
den Annemiek 
Nuijens, Dirk 
Oltshoorn en 
Cindy Bleke-
molen.  
Geoffrey Nij-
enhuis zit, 
evenals in de 
voorgaande 
periode, na- 
mens het CDA weer als wethouder 
in het college van B en W. Veel 
nieuwe gezichten dus, mensen met 
nieuwe ideeën en ook door hun 
werk met ervaring op bestuurlijk en 
gemeentelijk terrein. In de komen-
de Nieuwsbrieven, zullen de nieuwe 
fractieleden zich aan u voorstellen. 
In de komende raadsperiode, zul-
len veel nieuwe ontwikkelingen op 
de fractie afkomen. Denk alleen 
maar aan alles wat er vanuit de  
 

 
 
landelijke overheid aan de gemeen-
ten wordt overgedragen. Ingrijpen-
de maatregelen op sociaal en 
maatschappelijk gebied zijn aange-
kondigd. Maatregelen die kunnen 
leiden tot een verslechtering van de 
positie van de zwakkeren in onze 
maatschappij, ook in Purmerend. 
Voorkomen moet worden dat deze 
medemensen buitengesloten kun-
nen worden door alle maatregelen 
die vanuit de regering worden ge-
nomen. Het CDA zal zich er voor 
inzetten om de belangen van die 
mensen veilig te stellen. 
 

oor onze coalitiegenoten 
wordt het CDA gezien als een 

betrouwbare en constructieve 
partner. Dit niet te verwarren met 
de ‘constructieve oppositie’ in Den 

 Haag! Vanuit 
deze positie 

hebben wij de 
mogelijkheid 

met onze 
nieuwe fractie 

en ook de 
wethouder, 

een bijdrage 
te leveren aan 
een sociaal en 
gedegen be-

leid in Purme-
rend, waarbij, 

 hoewel er zeker moeilijke en be-
sparende besluiten moeten worden 
genomen, er oog blijft voor de 
sociaal zwakkeren in onze ge-
meente. 
 
Graag wil ik de leden van de nieu-
we fractie en de wethouder veel 
wijsheid toewensen en Gods zegen 
voor hun taak in de komende 
raadsperiode.  
 

Jan Schuuring, voorzitter 
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Van links naar rechts: Geoffrey Nijenhuis,  
Eveline Tijmstra, Pascal Verkroost, Annemiek 

Nuijens, Dirk Oltshoorn en Rob Duijker 
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Nieuwe fractie op vol-

le kracht vooruit 
 

et eerste half jaar zit 

erop. Een half jaar 

waarin de verkiezingen, coa-

litieonderhandelingen, het 

afscheid van fractieleden, 

het starten met de nieuwe 

fractie en de vele inwerk-

programma’s en presenta-

ties die vanuit de gemeente 

georganiseerd werden el-

kaar opvolgden.  
En dit alles terwijl het gewone 
raadswerk doorgaat. Een hele 

 drukke, maar 
ook leerzame 

tijd. Vanaf mei 
2014 mag ik 

de nieuwe 
fractie leiden. 
Een uitdaging 
waar ik veel 
zin in heb. 

Mijn ambitie? Meer zichtbaar 
zijn als CDA in Purmerend en 
vanuit de fractie meer contact 
zoeken met de samenleving. De 
eerste stappen in de voorberei-
ding hiervan zijn reeds gezet. 
De hele fractie heeft een CDA 
mailadres, er wordt gestart met 
een facebook-pagina, de eerste 
werkbezoeken staan gepland en 
de visitekaartjes worden een 
dezer dagen gedrukt. Na de 
zomer gaat de nieuwe fractie op 
volle kracht vooruit! Wij hebben 
er zin in.   

Eveline Tijmstra,  

fractievoorzitter  

 

Commissieverdeling 
nieuwe CDA fractie  
 

oordat een besluit ge-

nomen wordt door de 

gemeenteraad worden de 

onderwerpen meestal eerst 

besproken in een raads-

commissievergadering.  
 

Het doel daarvan is: 
1. het uitbrengen van advies aan 

de raad over een voorstel;  
2. het bevorderen van de me-

ningsvorming;  
3. het voeren van overleg met 

en het bevragen van de 
wethouders en/of de burge-
meester over het gevoerde 

bestuur ten aanzien het on-
derwerp dat aan de orde is. 

 

Het betreft de volgende com-
missie: 
1. Samenleving. Thema’s die 

besproken worden zijn on-
der meer: onderwijs, jeugd 
en jongeren, sociaal en cul-
tureel werk, zorg, volksge-
zondheid, etc.  
 

2. Stedelijke Ontwikkeling 

en Beheer. Thema’s die be-
sproken worden zijn onder 
meer: verkeer en vervoer, 
economische zaken, openba-
re werken, milieu, volkshuis-
vesting, vastgoed, etc. 
 

3. Algemene Zaken. Thema’s 
die besproken worden zijn 
onder meer: openbare orde, 
veiligheidsbeleid, politie en 
brandweer, automatisering, 
stadsverwarming, etc.  

 

De verdeling voor de lopen-

de raadsperiode is als volgt  
 

Samenleving  

Eveline Tijmstra, raadslid 
Dirk Olsthoorn, commissielid 
 

Stedelijke Ontwikkeling en 

Beheer 

Pascal Verkroost, raadslid 
Cindy Blekemolen, commissielid 
 

Algemene Zaken 

Rob Duijker, raadslid 
Annemiek Nuijens, commissielid 
 

Eveline Tijmstra 

 

Raadscommissielid 
 

et kwam toch nog on-

verwacht. Bij de ge-

meenteraadsverkiezingen in 

maart, stond ik op nummer 

tien van de kieslijst voor het 

CDA. Een onverkiesbare plek, 

dat was ook de bedoeling. 

Naast mijn baan in het on-

derwijs bleef er weinig tijd 

over. Ik was er op dat mo-

ment ook nog niet aan toe. 
 

Het CDA heeft drie zetels be-
haald en maakt deel uit van de 
coalitie die de komende vier 
jaar de stad gaat besturen. 
Geoffrey Nijenhuis, onze lijst-
trekker, werd opnieuw wethou-
der in het college. De overige 
kandidaten op de lijst schuiven 

een plek op, een aantal kandi-
daten bedankte voor de eer. 
Vanwege omstandigheden die 
meestal met tijd en werk te 
maken hebben. En dan word ik 
gebeld. Of ik er over na wil 
denken om raadscommissielid 
te worden? Dat houdt in dat je 
samen met het gemeenteraads-
lid het partijstandpunt bepaalt 
over een aantal politieke on-
derwerpen die op de agenda 
staan. Ik kan nog steeds niet 
overzien hoe groot de tijdsin-
vestering precies is. Wat ik wel 
weet is dat het niet niks is. Veel 
raads- en commissieleden wer-
ken parttime om het te kunnen 
bolwerken. De raadsleden krij-
gen daarvoor een substantiële 
bijdrage vanuit de gemeente-
kas. Voor commissieleden is de 
omvang van het werk bijna 
vergelijkbaar, maar de bijdrage 
minimaal. Dat maakt de keus 
om parttime te gaan werken 
lastiger. 
 

ot mijn eigen verbazing 
hoefde ik er niet lang over 

na te denken. Ik kon best wel 
wat redenen verzinnen waarom 
niet, maar ik bleef denken: 
waarom niet? Na de verkie-
zingscampagne was ik warmge-
lopen voor de gemeentepolitiek. 
Ik wilde nu wel eens ervaren 
hoe het is. 
Vrijdag 
daarna heb 
ik de partij 
laten weten 
dat ik be-
schikbaar 
was. Of ik 
maandag 
even langs  
het gemeentehuis kon gaan om 
een formulier in te vullen en 
een kopie van mijn paspoort in 
te leveren? Dan zou ik nog net 
op tijd zijn om de volgende dag 
gelijk met de wethouders en 
nieuwe raads- en commissiele-
den geïnstalleerd te worden. 
Het lukte in mijn lunchpauze. 
En zo stond ik dinsdagavond 6 
mei in de raadszaal, in afwach-
ting van mijn installatie als 
raadscommissielid. Het was een 
bijzondere avond. Het begin 
van een bijzondere periode.  
 

Dirk Olsthoorn, commissielid 
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Eveline Tijmstra 

Dirk Olsthoorn 
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Nieuwe website: 

raad.purmerend.nl  
 

eze raadsperiode is er 

gestart met papierloos 

en digitaal werken. De nieu-

we website van de raad 

speelt hierin een centrale rol.  
 

 
 

Het is niet alleen een belangrijk 
instrument voor raads- en 
commissieleden. Ook voor bur-
gers is de site toegankelijk en 
kan de informatie die erop te 
vinden is interessant zijn. Alle 
vergaderstukken en ingekomen 
stukken zijn er te vinden. Ook 
is er in de raadskalender te zien 
wanneer welke vergaderingen 
plaatsvinden en welke activitei-
ten de gemeenteraad onder-
neemt. Via de raadskalender 
kunt u doorklikken naar de ver-
gaderstukken of naar het pro-
gramma van een bepaalde acti-
viteit. U vindt er verder alle 
vragen die door verschillende 
partijen gesteld worden en de 
antwoorden van het college 
hierop. Ook de live uitzendin-
gen en het archief van de uit-
zendingen zijn via de nieuwe 
website te bekijken. Ik nodig u 
uit om er eens een kijkje op te 
nemen: raad.purmerend.nl  
 

Eveline Tijmstra  

 

 

Uitslag van de verkie-

zingen voor het Euro-

pees Parlement toege-
spitst op Purmerend 
 

p 22 mei jl. zijn in Neder-

land verkiezingen ge-

houden voor het Europees 

Parlement (EP). De opkomst 

was teleurstellend. In Neder-

land was die 36,8% en in 

Purmerend hebben slechts 

30,6% van de kiesgerechtig-

den een geldige stem uitge-

bracht. Voor de twee maan-

den eerder gehouden ge-

meenteraadsverkiezingen 

(GR) was dat percentage nog 

altijd 47,0%. 

Onder leiding van Esther de 

Lange is het CDA er in ge-

slaagd vijf zetels te behou-

den in het Europees Parle-

ment. Een mooi resultaat! 
 

ok in Purmerend heeft het 
CDA opnieuw bewezen een 

stabiele partij te zijn. In de bij-
gevoegde tabel is de uitslag van 
de verkiezingen in Purmerend 
voor het Europees Parlement 
vertaald in zetels voor onze ge-
meenteraad. Het CDA komt dan 
tot 3 zetels, precies gelijk aan 
het aantal zetels dat onze partij 
nu in de gemeenteraad inneemt. 
Dat geldt trouwens ook voor de 
VVD, PvdA en GL; en D66 scoort 
zelfs nog iets beter dan bij de 
gemeenteraadsverkiezingen. 
 

an de landelijke partijen die 
niet deelgenomen hebben 

aan de gemeenteraadsverkie-
zingen in 
Purmerend 
zijn de bes-
te resulta-
ten behaald 
door de SP 
en de PVV 
met resp. 4 
en 8 virtue-
le zetels. De 
betekenis 
van met name de hoge score 
van de PVV is lastig te duiden. 
Alhoewel het heel verleidelijk is 
waag ik mij niet aan een be-
schouwing over de herkomst 
van die stemmen. Dat laat ik 
graag over aan onze geachte 
lezers. 

   

Purmerend 

 19 maart 

2014 

22 mei 

2014 

verkiezing GR EP 

geldige 

stemmen 

29.543 18.802 

opkomst % 47,0 30,6 

 zetels zetels 

CDA 3 3 

VVD 4 4 

PvdA 4 4 

D66 5 6 

GL 2 2 

AOV/50Plus 4 2 

SP - 4 

PvdD - 2 

PVV - 8 

Stadspartij 8 - 

Trots 2 - 

Lp2001 3 - 

Totaal 35 35 
 

Kees Paul  
 

Contributie 2014 
 

oewel de contributie 

voor CDA leden lande-

lijk wordt  geregeld, worden 

de plaatselijke penning-

meesters er wel mee gecon-

fronteerd als de contributie 

nog niet betaald is.  

Nu het jaar 2014 voor 50% 
voorbij is, zie ik dat 9 leden van 
de afdeling Purmerend nog 
geen contributie hebben over-
gemaakt. Als het goed is ligt de 
acceptgiro van deze 9 mensen 
dus nog oningevuld in hun ad-
ministratie. Daarom hierbij een 
herinnering voor deze 9 leden: 
de contributie voor het jaar 
2014 bedraagt 65,- euro en kan 
gestort worden op : 

NL97INGB0000712000 
t.n.v. Stg. Secr. CDA Den Haag. 
Zoals ik ook gemeld heb op de 
laatste ledenvergadering be-
schikt het CDA over een ANBI 
verklaring. Daarmee valt uw 
contributie bijdrage onder de 
regeling giften aftrek van uw 
inkomsten belasting. Mocht u 
een (extra) bijdrage aan de 
plaatselijke CDA afdeling willen 
doen, dan valt dat ook onder de 
landelijke ANBI verklaring van 
het CDA en is dus ook onder 
dezelfde voorwaarden aftrek-

D 
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H 

Esther de Lange, 
CDA lijsttrekker 
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baar voor de inkomsten belas-
ting. Het rekeningnummer van 
onze afdeling is dan: 
NL02RABO0125785933 tnv CDA 
Purmerend. 
Met uw (extra) gift ondersteunt 
u niet alleen de werkzaamheden 
van fractie en bestuur, maar het 
stimuleert tevens de fractie- en 
bestuursleden bij hun inzet voor 
de plaatselijke politiek onder de 
vlag van het CDA. 

Jan Dorrepaal,  

penningmeester 

 

Bij mijn afscheid als 
commissielid 
 

n de gemeenteraadsver-

gadering van donderdag 

6 mei jl. is een formeel ein-

de gekomen aan mijn ‘werk’ 

als commissielid Algemene 

Zaken.  
 

 
 

Van L naar R: burgemeester Don Bijl, 
Kees Paul, Welmoed Vlaanderen 

 

Dat ‘werk’ heb ik gedurende zes 
jaar met veel plezier gedaan. In 
goede samenwerking met alle 
mensen om mij heen: mijn ei-
gen fractie, mijn eigen partij, 
het college van B&W, de griffie, 
de ambtenaren en de raads- en 
commissieleden. Allen hartelijk 
dank voor de goede en con-
structieve samenwerking!  
 

Politiek is geen wetenschap 

ls commissielid kwam ik in 
een, voor mij, onbekende 

wereld terecht. Zoals bekend 
heb ik zo’n 36 jaar gewerkt in 
de wereld van wetenschap en 
technologie. En in die wereld 
tellen alleen de feiten. Menin-
gen zijn taboe. In de politiek is 
dat vaak anders. Daar moet je 
over alles een mening hebben 
en wel onmiddellijk, ook al weet 
je nauwelijks waar het over 
gaat. Dat was dus even wen-
nen. Ik trachtte die kloof te 
overbruggen door feitelijke vra-

gen te stellen. Daar kwam ik 
niet ver mee. Snel werd mij 
duidelijk gemaakt dat het niet 
de bedoeling was in commissie-
vergadering zogenaamde ‘tech-
nische vragen’ te stellen. Dat 
vond ik wel jammer. Want pas 
als je met elkaar in gesprek 
gaat op basis van gedeelde 

feiten is een inhoudelijke dis-
cussie mogelijk.  
Natuurlijk, iedereen heeft recht 
op zijn eigen mening, maar niet 
op zijn eigen feiten… 
Mijn advies aan de nieuwe CDA 
fractie is dan ook: trek pas con-
clusies en neem pas een besluit 
als alle feiten bekend zijn. 
 

De staat van onze democratie 

ij leven in een democratie 
en dat is een groot goed. 

Toch zijn veel burgers ontevre-
den. Veel mensen voelen zich 
niet vertegenwoordigd door de 
politiek en begrijpen genomen 
beslissingen niet. De vraag is of 
het beter kan. En zo ja hoe dan? 
De voorstellen liggen voor het 
oprapen zoals het houden van 
referenda en meer vrouwen 
werven voor de politiek.  
 

Een van de belangrijkste oorza-
ken van de kloof tussen de bur-
ger en de politiek wordt eigen-
lijk nooit genoemd. De mijns 
inziens belangrijkste factor 
waarom de politiek niet opti-
maal functioneert is het eenzij-
dige profiel van politici. In de 
landelijke politiek wemelt het 
van de juristen, bestuurskundi-
gen, politicologen en historici. 
En gemeenten doen daar niet 
voor onder. Ik zie veel mensen 
uit het onderwijs, non-profit 
organisaties en uit de ambtena-
ren wereld. Prima mensen na-
tuurlijk en we zijn blij dat ze 
het willen doen. Laat daar geen 
misverstand over bestaan! Maar 
hebben wij die expertise alleen 
nodig? Financiële en economi-
sche expertise in kabinet en 
regeringsfracties is schaars. En 
dan de bèta's: ik heb het dan 
over wiskundigen, natuurwe-
tenschappers en technici. Daar 
moet je met een kaarsje naar 
zoeken in de politiek. Zij zijn er 
nauwelijks op landelijk niveau 
maar evenmin op gemeentelijk 
niveau, zo heb ik ervaren in de 

laatste zes jaar. En dat is jam-
mer want ook de concrete kennis 
van de bèta's is niet zelden on-
misbaar voor een afgewogen 
besluitvorming. Bijvoorbeeld op 
landelijk niveau op het gebied van 
de informatica, energie huishou-
ding, milieu vraagstukken, water-
beheer, infrastructuur, etc. En op 
plaatselijk niveau als het gaat 
over de stadsverwarming, aard-
warmte, asbest, schaliegas, insec-
ticiden en herbiciden etc. kortom 
over alles wat met de leefomge-
ving, milieu een duurzaamheid te 
maken heeft. Het is allemaal 
langsgekomen in de afgelopen 
periode. 
Het begint natuurlijk bij de poli-
tieke partijen. En mijn wens is 
dat politieke partijen – en in de 
eerst plaats natuurlijk het CDA – 
zodanig mensen gaan werven 
dat alle bevolkingsgroepen ver-
tegenwoordigd zijn in de Tweede 
Kamer en de gemeenteraden. 
Pas dan kunnen we met recht 
spreken over een representatie-
ve vertegenwoordiging. Dat zou 
het land, de provincies en de 
gemeenten ten goede komen. 
 

Kees Paul, redactie Nwsbrief 
 

Van het bestuur 
 

Overleden 

mw. M. Kaandorp, Vigilanten-
straat 21, 1445 HT Purmerend 
 

Verhuisd 

Dhr. C.N. Kuipers van Magnolia-
straat 21 naar verpleeghuis No-
vawhere, prof. P J. Oudlaan 1, 
1444 HT Purmerend 
 

Bijeenkomsten 

• Landelijk CDA-congres:  
8-11-2014, Haarlem  

• ALV CDA-NH: 11-12-2014, 
IJmond; Provinciale Staten 
en Waterschappen verkiezin-
gen: vaststellen kandidaten-
lijsten en programma’s  
 

Kopij voor 27 september stu-
ren naar kees.paul@inter.nl.net 
 

Secretaris bestuur: 
 

Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com  
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